
 
Zápis z Valné hromady AUZ konané dne 18. 4. 2024 

 
konané na Střední škole společného stravování Ostrava-Hrabůvka, p. o. Krakovská 1095/33 

 
 
Program:  

1. Zahájení 
2. Volba komisí - mandátové komise, návrhová a volební komise, kontrolní komise,  
3. Zpráva o činnosti Rady AUZ  od 28. 11. 2023 do 18. 4. 2024 
4. Zpráva o hospodaření AUZ za rok 2023, zpráva kontrolní komise 
5. Volba člena Rady AUZ zastupujícího okres Ostrava a volba člena kontrolní komise 
6. Vystoupení zástupců OŠMS KÚ MSK 
7. Různé 
8. Diskuze 
9. Usnesení 
10.  Závěr 
11.  Občerstvení 

 
 

Řízením Valné hromady byl pověřen Mgr. Petr Szymeczek. 
 

 
ad 1. Zahájení 

 

Mgr. Szymeczek přivítal účastníky Valné hromady AUZu a hosty z Odboru školství MSK 

-  Mgr. Folwarczného, Ing. Cinaře, DiS., Ing. Rečkovou, Mgr. Šmídovou.   
 
Jednatel AUZ poděkoval členům AUZu, kteří odcházejí do starobního důchodu a to je p. Šenk, 
p Knopp, p. Herman, p. Chrenka, kterému byl zároveň předán věcný dar a poděkování za dlouholetou 

práci v Radě AUZu. 
 

 
ad 2. Volba mandátové komise, návrhové a volební komise, kontrolní komise 

 
Mandátová komise:     Mgr. Führer 
     Mgr. Kellnerová 
 
Návrhová a volební komise:       Ing. Szotkowski   
     Ing. Vondál  
 
Kontrolní komise:         Mgr. Weisz   
     Mgr. Solich 
     Ing. Walach  
 
 
Mgr. Führer – na Valné hromadě je přítomno 27 členů z 33 – Valná hromada je usnášeníschopná, 
viz Příloha č. 3.  
 
 
 
 
 
 
 



 
 
ad 3. Zpráva o činnosti Rady AUZ  od 28. 11. 2023 do 18. 4. 2024 
 
Přehled plnění úkolů daných radě AUZ minulou valnou hromadou 28. 11. 2023 
 

• Svolat valnou hromadu do konce dubna 2024        - splněno 
• Rozeslat faktury na zaplacení členských příspěvků 1 000,- Kč do 30. 4. 2024  - probíhá 

 
Radu AUZu  tvoří tito členové:  
 Mgr. Martin Ruský  -  jednatel 

Mgr. Pavel  Chrenka    - okres Ostrava 
Ing. Roman Szotkowski - okres Frýdek - Místek 
Mgr. Petr Szymeczek  - okres Karviná 
Mgr. Jana Kellnerová  - okres Nový Jičín 
Ing. Josef  Vondál   - okresy Opava a Bruntál 

 
Rada se sešla v roce 2024 celkem 4x – 21. 1. 2024, 26. 2. 2024, 18. 3. 2024 a 18. 4. 20234 
Rada AUZ  se od minulé valné hromady zabývala těmito tématy: 

• inovace oborové soustavy 
• uvádějící učitel 
• jednotné přijímací zkoušky v roce 2024 
• Dlouhodobý záměr MSK – připomínkování 
• platy ve školství, pedagogové, nepedagogové 
• PH Max 
• propagace oborů – kampaň MSK Řemeslo má respekt 

 
Rada AUZ nadále spolupracuje s Krajskou radou CZESHA, se a Svazem učňovských zařízení 
a Odborem školství KÚ MSK. 
 
Závěrem mi dovolte, abych poděkoval pracovníkům odboru školství za spolupráci při řešení 

problematiky učňovského školství. 
 
 
Zpracoval: Mgr. Pavel Chrenka 
 
 
ad 4. Zpráva o hospodaření AUZ k 31. 12. 2023 
 

Zpráva o hospodaření AUZ k 31. 12. 2023     - viz Příloha č. 1  
Přednesl p. Ruský 

 
Zpráva kontrolní komise AUZ za rok 2023    - viz Příloha č. 2 
Přednesl p. Walach 

 
ad 5. Volba člena Rady AUZ zastupujícího okres Ostrava a volba člena o kontrolní komise 
 
 
Na člena Rady AUZ za okres Ostrava od září 2024 byl navržen jediný kandidát p. Šubert 

ze SŠ stavební a dřevozpracující, Ostrava, p. o. a za člena kontrolní komise byl navržen kandidát 

p. Weisz ze SOŠ stavebního, Opava, p. o.  
Oba kandidáti byli zvoleni viz usnesení 
 
 
 
 



 
 
ad 6. Vystoupení zástupců OŠMS KÚ MSK 

 
Mgr. Folwarczny: 

• pozitivní zhodnocení přijímacího řízení na SŠ ve školním roce 2023/2024 
• dohodovací řízení, 
• volby do Evropského parlamentu a krajské volby – propagace voleb ze strany politiků 

na školách – nemělo by to být v rámci politické strany, 
• Poděkování ředitelům za jejich práci – přijímací řízení, nepedagogičtí pracovníci, 

 
Ing. Cinař, DiS.: 

• přijímací řízení – nejméně žáků z MSK se hlásí mimo další kraje, což je velmi pozitivní, 
• apel na vychování adeptů na ředitele z vlastních řad, málo uchazečů se hlásí na post ředitele 

v rámci konkurzu, výhodu mají pedagogové ze školy, 
• otázka převodu nepedagogických pracovníků na zřizovatele, podmínka upravení 

rozpočtového určení daní, 
• PH Max v kraji je v průměru 89 %. 

 
Ing. Rečková: 

• informace o ukončení dohodovacího řízení 10. 4.2024, připravuje se materiál do Rady kraje 
• informace o nedostatečné rezervě kraje, 
• přesun mezi mzdovými prostředky a OON je zastaven, je požadavek na MŠMT ohledně 

tohoto přesunu, který by se měl uskutečnit až v měsíci červnu, 
• dohodovací řízení – 14 škol se zúčastnilo, příslib na posílení rozpočtu o 800 mil Kč 

na nepedagogické pracovníky, 
• dofinancování nepedagogů učňovských škol – na školy půjde e-mail ohledně této 

problematiky, je nutné doložit platovou inventuru k 1. 1.2024 a finanční rozvahu. Podklady 

ze škol budou předloženy na MŠMT a to posoudí zda jsou požadavky oprávněné. 
 
Ing. Šmídová: 

• pracovníci odboru školství se zúčastnili jednání s 88 školami v závislosti na konec funkčního 

období ředitelů a bylo vyhlášeno 23 konkurzů, 
• odměny ředitelů se zpracovávají, Rada kraje MSK by je měla schválit v květnu a vyplaceny 

by měly být v červnu, 
 

 
ad 7. Různé 
   
Mgr. Führer 

• informace o jednání zástupců Czeshy s ředitelem Cermatu p. Krejčím 
• jednání s představiteli zřizovatele ohledně Dlouhodobého záměru MSK 
• informace z jednání Tripatity – otázka duálního vzdělávaní,  
• otázka Liberty ve vztahu k žákům. 

 
 

Mgr. Ruský 
• pochvala spolupráce Hospodářské komory v MSK v návaznosti na potřebu žáků z odborných 

škol. 
 

Mgr. Cinař 
• informace o soutěži žáků v rámci Mistrovství světa v hokeji – uzávěrka této soutěže v pondělí 

22. 4. 2024  
 

 



 
ad 8. Diskuse 
 
Témata diskuse: 

• rozpočtové určení daní ve vztahu ke školství a ke vztahu nepedagogických pracovníků                     

(p. Folwarczny, p. Cinař, pí. Rečková, p. Ruský, p. Walach), 
 
 
ad 9. Usnesení 

1. Valná hromada schvaluje  
     a) program jednání  
  pro 27   proti  0  zdržel se 0 
 
     b) volbu mandátové komise, volbu návrhové a volební komise  
  pro       27    proti  0  zdržel se 0 
 
     c) zprávu o činnosti Rady AUZ 
  pro 27   proti 0  zdržel se 0 
 
     d) zprávu o hospodaření AUZ  za rok 2023 a zprávu kontrolní komise 
  pro 27   proti 0  zdržel se 0 
 
     e) volbu 

• zástupce člena Rady AUZ za Ostravu Lukáš Šubert, SŠ stavební 
a dřevozpracující, Ostrava, p. o.  

  pro 26   proti 0  zdržel se 0 
• člena kontrolní komise Miroslav Weisz, SOŠ stavební Opava, p. o.   

  pro 26   proti 0  zdržel se 0 
 
 

2. Valná hromada bere na vědomí  
a) vystoupení zástupců zřizovatele OŠMS KÚ MSK 
b) vystoupení členů asociace 
 

3. Valná hromada ukládá 
    Svolat Valnou hromadu AUZ dle stanov do 30. 11 2024. 

 
 
Zpracoval: Ing. Josef Vondál     Ověřili: členové Rady AUZ   
 
 
ad 10. Závěr  
 
Závěrem pan Szymeczek jako člen Rady AUZ poděkoval všem přítomným za účast, poděkoval také 

za účast zástupcům OŠMS KÚ MSK a paní ředitelce Mgr. Matulové, za poskytnutí prostor a zajištění 

občerstvení. 
 
 
V Ostravě dne 23. 4. 2024 
 
 
 
Zapsal: Mgr. Pavel Chrenka      Ověřil: Mgr. Petr Szymeczek 
 












